WARRANT OF ARREST
          Undertaking
Case No.:

Name of Judgment Debtor:

I.D. No. of Judgment Debtor:

In consideration of the Registrar, High Court/District Court, arranging the provisions of overtime charges and hotel accommodation for execution in this case, I/we with the signature and telephone number appearing below, undertake to pay within 7 days of written demand by the Registrar any fees in connection with the execution of the above-mentioned case.

	Names of contact persons
	Mobile telephone numbers

	1.
	

	2.
	

	3.
	


And I/We undertake to cause the Judgement Debtor to be brought before a judge on request by Bailiff Office before the expiry of the day following the day of arrest.

*□ I/We have served the said Warrant to the Immigration Department.
*□ I/We will serve the said Warrant to the Immigration Department in due course.
*□ I/We will not serve the said Warrant to the Immigration Department. 
                    ____________________________________________

Applicant/Petitioner/Plaintiff (or their representative or solicitor)


  Address:
                                   Date:
*  Please tick where appropriate 
     逮捕令
承諾書
案件編號：
判定債務人姓名：
判定債務人身份證號碼：
鑑於高等法院/區域法院司法常務官為執行本案的命令而安排提供超時費用及酒店住宿，我/我等(即在本承諾書簽署並持下文電話號碼者)承諾在司法常務官發出書面付款通知書之日起計七天內，支付任何與上述案件的執行事宜相關的費用。
	聯絡人姓名
	手提電話號碼

	1.
	

	2.
	

	3.
	


我／我等並承諾會應執達主任辦事處要求，在逮捕判定債務人之日翌日終結前安排將其帶到法官席前。
* □ 我／我等已將有關手令送達入境事務處。
* □ 我／我等稍後會將有關手令送達入境事務處。
* □ 我／我等不會將有關手令送達入境事務處。
　　　　　　　　　　 __________________________________　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
 申請人/呈請人/原告人 (或其代表或律師) 

　　　　　　　　　　　　　　　　　　
　　　　　　　　　　　　　　　　地址：
　　　　　　　　　　　　　　　　日期：
*  請在適當地方加上✓號
　　　　　　　　　　　　　　　　
